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Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben
Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért akadályozzák a Független Rendészeti Panasztestület m űködését?” címmel a Házszabály 91 . 5-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Dr . Draskovics Tibor igazságügyi és rendészeti miniszterhez . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A rendő rségrő l szóló 1994. évi XXXIV . törvény tavaly nyári módosítása során, a rend ő rséggel kapcsolatos ,
alkotmányos alapjogokat érintő állampolgári panaszok független kivizsgálása céljából az Országgy ű lés létrehozta a
Független Rendészeti Panasztestületet. A Panasztestület érdemi működését biztosító titkársága a törvény értelmébe n
az Országgyűlés munkaszervezetében m űködik .
Az Országgyűlés 2008. február 25-én megválasztotta a Panasztestület tagjait, amely a 10/2008 . (II . 28 .) OGY
határozatban került kihirdetésre . A Testület ezt követően — elnökévé választotta Dr . Kaltenbach Jenőn keresztül —
többször kérte, hogy az Állam keressen a Testület és titkársága elhelyezésére alkalmas ingatlant, mert a Képvisel ői
Irodaházban számukra kijelölt egyetlen irodahelyiség nem alkalmas a működés biztosítására .
Jelenleg a Testületnek nincs se nyilvános címe, se nyilvános telefonszáma, ezáltal sérül a jogalkotó azon szándéka,
amely miatt a Független Rendészeti Panasztestületet létrehozta .
A Testület kezdeményezte, hogy az országgyűlési biztosoknak is helyet adó Nádor utcai ingatlan III . emeletén kapjon
irodákat, ám az ingatlan két tulajdonosa közül Belváros-Lipótváros Önkormányzata ugyan nem zárkózott el a
kezdeményezéstő l, de a Magyar Állam nevében eljáró Magyar Nemzeti Vagyonkezel ő Zrt. nem mutatott
együttműködési készséget.
Mivel az Országgyűlés nem rendelkezik komoly ingatlan portfólióval, egyelőre megoldhatatlannak látszik a Függetle n
Rendészeti Panasztestület elhelyezése, ezáltal gyakorlatilag nem képes megkezdeni érdemi működését.

Mivel a Független Rendészeti Panasztestület létrehozása alapvetően a rendőrség működésébe vetett közbizalom
javítására irányult, Kérdezem Miniszter Urat, mint a rendőrséget irányító minisztert :

1. Tudott-e arról, hogy a rendőrség törvényes működését garantáló, az állampolgároknak a rendő rségbe vetett
közbizalmát javítani szándékozó közjogi szervezet, a Független Rendészeti Panasztestület alapvet ő infrastrukturáli s
ellátottság hiányában nem tudja megkezdeni érdemi m űködését?

2. A rendőrséget irányító miniszterként mit tett annak érdekében, hogy a Független Rendészeti Panasztestület
megkapja a működéséhez legalapvet őbben szükséges infrastrukturális hátteret ?

3. Lát-e valamilyen megoldási lehetőséget a Független Rendészeti Panasztestület elhelyezésére, vagy nem tartja magá t
illetékesnek egy olyan szervezet m űködésének elősegítésében, amely az Ön által irányított fegyveres testületbe vetet t
közbizalmat kívánja erősíteni az állampolgárokat ért jogsérelmek független kivizsgáló fórumaként ?

Budapest, 2008 . április 21 . .
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Tisztelettel várom válaszát :
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